

教職員消息

Staff News

本院成員獲嘉譽為全球最廣獲徵引研究人員 College Members Named Most Highly Cited Researchers

香港中文大學九位教授獲科睿唯安 (Clarivate Analytics) 譽為「2019 年最廣獲徵引研究人員」(Highly Cited Researchers 2019)，他們的研究工作獲全球其他學者廣泛引用，在他們各自的研究範疇有重大影響力，當中三位為本院成員及校友，詳情如下：

Nine professors of The Chinese University of Hong Kong (CUHK) have been named by Clarivate Analytics in the list of “Highly Cited Researchers 2019” as among the world’s top researchers whose work has been highly cited by fellow academics and are hence making a significant impact in ongoing research in their respective fields of study. Amongst them were three United College members and alumnus. Details are listed as follows:

類別 Category	教授 Professors
跨領域 Cross-Field	本院校友醫學院內科及藥物治療學系腸胃及肝臟科主任黃煒燊教授 College Alumnus, Professor Vincent W S Wong, Head of Division of Gastroenterology and Hepatology, Department of Medicine and Therapeutics, Faculty of Medicine 院長理學院化學系卓敏化學教授余濟美教授 College Head, Professor Jimmy C M Yu, Choh-Ming Li Professor of Chemistry, Department of Chemistry, Faculty of Science
經濟及商業 Economic & Business	本院成員工商管理學院管理學系教授區大衛教授 College member, Professor David Ahlstrom, Professor, Department of Management, Faculty of Business Administration

科睿唯安 (Clarivate Analytics) 「2019 年最廣獲徵引研究人員」由全球學者選出最具影響力的研究人員。這個榮譽是頒發予發表演文眾多，並在各自的研究領域和出版年份中排名前 1% 的研究人員。今年增加了「跨領域」類別，以表彰於不同領域具有影響力的研究人員。本院同仁謹致賀忱！

The Clarivate Analytics “Highly Cited Researchers 2019” identifies the most influential researchers as determined by their peers around the world. The honour is given to researchers who published a high number of papers that rank in the top 1% most-cited in their respective fields of study and year of publication. This year a new cross-field category has been added to recognise the researchers who are influential in different fields. Our warmest congratulations to all of them!

書院生活委員會——健身工作坊及健身室體驗 College Life Committee — Fitness Workshop and Fitness Room Training

書院體育部講師黃安東先生及馮兆芪校友(18/能源工程)於2019年10月18日擔任「健身工作坊及健身室體驗」導師為同事提供指導。

Mr Wong On-tung, Lecturer of United College Physical Education Unit, and College alumnus, Mr Fung Siu-ki (18/EEEN), instructors for the Workshop on “*Fitness Workshop and Fitness Room Training and Fitness Room Training*”, gave useful advices to colleagues on 18 October 2019.

